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Tárgy: írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörcrénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi IXXVI .
törvény 42. (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 . (II . 24 .) OGY
határozat 124. (1) bekezdése alapján „Miért volt szükség a Yandex mérőkódjára a Nemzeti
Konzultációs weboldalon?” címmel írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Rogá n
Antalhoz, a Miniszterelnöki Kabinetirodát vezet ő miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az ezt megelőző , K/15056 számú írásbeli kérdésemre adott válaszuk szerint a Nemzet i
Konzultáció weboldalán az orosz titkosszolgálatokkal szoros viszonyt ápoló Yandex mérőkódja
mellett a piacvezet ő Google Analytics terméket is használták .
A Yandex kód alkalmazása számos szakért ő szerint biztonsági kockázatokat vet fel, a cégnek a z
orosz titkosszolgálatokhoz fűződő viszonya miatt . Azzal, hogy az ügy nyilvánosságra kerülésé t
követően a Yandex kódot sietve eltávolították, és hogy a kormányoldali képvisel ők gyakorlatilag
elmenekültek, amikor a kérdés az Országgy űlés Nemzetbiztonsági Bizottságának napirendjére
került volna, önok is elismerték, hogy súlyos nemzetbiztonsági kockázatokat felvet ő ügyről van szó .
Továbbá a Google Analytics használata teljesen feleslegessé tette a Yandex termékéne k
alkalmazását, hiszen ugyanazt a funkciót tölti be mindkett ő . Mi indokolta a Yandex mérőkód
használatát ?
Kérdezem ezért a Miniszter Urat, a magyar állam vagy bármelyik állami tulajdonú vállala t
üzleti kapcsolatban áll-e a Yandex nevű orosz céggel, vagy esetleg politikai nyomásra
helyezték el a mérőkódot a Nemzeti Konzultáció weboldalán?
Várom Miniszter Úr válaszát a fenti kérdésekre .

Budapest, 2017 . május 4 .

Kész Zoltán
független országgyűlési képviselő
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